
 

 

WYKAZ INTERPELACJI / ZAPYTAŃ / WNIOSKÓW 

złożonych podczas sesji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 24 września 2015r. 
 

 

 

 

Lp. 

Interpelujący/ 

pytający/ 

wnioskujący 

Temat zgłoszonej interpelacji/ 

zapytania/wniosku 

Data złożenia 

interpelacji/ 

zapytania/ 

wniosku 

Data odpowiedzi 

na interpelację/ 

zapytanie/ 

wniosek 

i przewidywany 

termin realizacji 

zadania 

 

 

Krótka treść udzielonej odpowiedzi 

1. Stanisław Pożoga 1. Radny prosił o interwencję w powiecie 

odnośnie naprawy nawierzchni drogi 

(wyrwa w jezdni) - ul. Langiewicza. 

   Sprawa złego stanu nawierzchni asfaltowej na drodze 

powiatowej 0657T „Kunów-Janik-Wymysłów-Ostrowiec”, w 

msc Kunów ul. Langiewicza, na wysokości bloków, została 

przekazana według kompetencji do zarządcy drogi - 

Starostwa Powiatowego w Ostrowcu, pismem z dnia 

07.10.2015r, 

 

2. Mirosław Dzik Radny zgłaszał: 

1. Ponowne rozpisanie przetargu na 

wykonanie projektu– ul. Prosta. 

2. Budowę garażu OSP "AGROMET" 

3. Przetarg na remizę OSP w Kunowie. 

  AAdd  11..  WW  rreeaalliizzaaccjjii  ppoonnoowwnnyy  pprrzzeettaarrgg    nnaa  pprroojjeekktt  PPrroosstteejj..  

AAdd  22..  ŚŚrrooddkkii  zzoossttaałłyy  pprrzzeekkaazzaannee  nnaa  zzaaddaanniiee..  

AAdd  33..  ZZaaddaanniiee  wwyykkoonnaannee.. 

 

3. Ryszard Gawlik Radny zapytał o przetarg na wykonanie 

projektu ul. Modrzewiowej. 

  Przetarg unieważniony z powodu wysokiej ceny 

ofertowej. 

 

 

 

 

4. Henryk Podsiadło 1. Zgłoszenie braku dojazdu do 

posesji p. Jasiaka – ul. Słowackiego. 

2. Zapytał o zagospodarowanie terenu 

przy ul. Langiewicza (plan 

zagospodarowania przestrzennego). 

  
Ad1.Sprawa polepszenia dojazdu do posesji nr 13-17 ul. 

Słowackiego w Kunowie: właścicielom działki 

proponowanej do wydzielenia części pod poszerzenie działki 

stanowiącej dojazd, została przedłożona do zapoznania 

umowa w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie podziału 

nieruchomości oraz ustalenia warunków przejęcia 

 



wydzielonej działki na własność Gminy, 

Ad 2. Część terenu została przeznaczona na park – projekt 

został wykonany w ramach porozumienia z CIS, pozostały 

teren przeznaczony pod działalność handlową – teren 

prywatny. 

5.   Zofia Farys Radna zapytała o drogę na Podlesiu.   Stan prawny działek nieuregulowany, termin składania 

wniosku zbyt krótki. 
 

6 P. Pater Wnioskował o ustawienie 2 znaków 

zakazu wjazdu na targowisko miejskie       

w dni targowe. 

  Ustawienie takiego zakazu spowoduje utrudnienia głównie 

dla podmiotów prowadzących działalność na targowisku 

miejskim, uniemożliwiając im wjazd na plac targowy. 

Ponadto w toku opracowywania dokumentacji projektowej 

została zatwierdzona taka organizacja ruchu, która dopuszcza  

ruch dwukierunkowy w celu zapewnienia bezpieczeństwa 

ruchu i bezpieczeństwa przeciwpożarowego, 

 

7  Radny Pająk  Radny zgłosił wniosek o wymianę 

przystanków przy ul. Warszawskiej               

w Kunowie. 

  Brak środków na realizację. Planowana realizacja 

inwestycji - drugi kwartał 2016r. 

 

 


